
Protokół Nr XXXIII/09 
z odbytej  sesji Rady Miejskiej 

w dniu 20 lipca 2009r. o godz.14:30 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XXXIII sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości oświadczyła, iŜ zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecni 
usprawiedliwieni radni: Joanna Rycerz ,Grzegorz Kazieczko i Dariusz 
Wąsowicz ), co wobec ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości 
stanowi załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem , czy są propozycje lub uwagi  do 
przedstawionego porządku obrad.  
Radni nie zgłosili uwag i innych propozycji do porządku obrad. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Porządek  obrad przyjęto poprzez aklamację. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca poinformowała , Ŝe radni nie wnieśli poprawek i zastrzeŜeń do 
przedstawionego protokołu z sesji odbytej w dniu 29.06.2009r.w związku z 
czym przyjęcie protokołu poddała pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 12 radnych. 
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Ad.1.5. 
 
Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
Głos zabrał radny A. Pych , który poruszył problem wywozu nieczystości 
stałych przy budynku po byłej SP Nr 2 w Rzepinie. 
PoniewaŜ worki ze śmieciami leŜą obok śmietnika. 
W związku z czym , moŜe naleŜałoby zwiększyć częstotliwość wywozu śmieci 
z tego budynku.   
Natomiast p. J. Karaśkiewicz wyjaśniła , Ŝe zainteresowała się tym tematem, 
była w pobliŜu , więc jak się okazało kosz jest w środku pusty, a worki leŜą 
obok kosza. Jak wynika  mieszkańcy po prostu wystawiają śmieci obok kosza 
nie zadając sobie trudu wrzucenia ich do kosza. 
 
Ad.1.6. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ poruszony problem  przekaŜe dla administratora.   
 
Ad. 2. 
Podjęcie uchwały w sprawie: 
 2.1. zmian budŜetu i w budŜecie. 
 
Skarbnik Gminy Pani Helena Dziemidowicz wyjaśniła , Ŝe dochody budŜetu 
zwiększa się o 5.501.289,53 zł. z tego w podziale na dochody majątkowe i 
dochody bieŜące. 
Ponadto zmniejsza się wydatki o kwotę 2.868.408,08zl. 
NadwyŜka budŜetowa z tytułu zwiększenia dochodów i zmniejszenia wydatków 
wynosi - 8.369,697,61zł.  
W związku  z tym zmniejsza się kredyt na pokrycie niedoboru budŜetowego 
w wysokości 441 tys.zł. 
Ponadto zmniejsza się kredyt na sfinansowanie zadań inwestycyjnych z 
udziałem środków pochodzących z budŜetu UE w wysokości 7.928.697,61. 
PoniewaŜ wcześniej w budŜecie było zapisane na pokrycie części unijnej , Ŝe 
gmina zaciągnie kredyt. 
Z informacji banku wynika , iŜ środki te będą  zaliczkowane , po prostu bank 
będzie udzielał gminie zaliczki. 
W związku  z tym gmina będzie mogła zaciągnąć mniejszy kredyt o 8 mln.zł. 
 
Natomiast jeśli chodzi o dochody – na „schetynówkę” gmina miała otrzymać 
71.869zł. został podpisany aneks do umowy , w związku z czym dodatkowo 
gmina otrzymała jeszcze  6.000zł. 
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W związku z tym w załączniku nr 1 – na zadanie przebudowa ul. Mieszka I jest 
zapisane 71.869zł.  naleŜy dodać  6.000 zł , co daje kwotę 77.869zł. 
Automatycznie zmniejszają się dochody o 77.869zł. 
 
W związku  z powyŜszym zwiększa się środki z dotacji na kwotę  77.869zł. 
 
Następnie głos zabrał burmistrz Skałuba  informując, iŜ naleŜy podkreślić , Ŝe 
dla Rzepina jest to wieki sukces, Ŝe pozytywnie zostały zaakceptowane  dwa 
potęŜne wnioski: 
-  uregulowanie systemu kanalizacyjnego; 
- termomodernizacja obiektów oświatowych. 
Nadmienił , iŜ Rzepin długo czekał na uregulowanie systemu ściekowego 
na Starym Mieście, a na następnej sesji oficjalnie podkreśli zasługi osób , które 
starały  się , aby wnioski zostały pozytywnie zaakceptowane przez Lubuski 
Regionalny Program Operacyjny w Zielonej Górze. 
 
Uwag i pytań do ww. projektu uchwały nie zgłoszono . 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 
 
Ad.3. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania  tematów obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Barbara Szostak o godz.14.40 zamknęła XXXIII nadzwyczajn ą sesję Rady 
Miejskiej w Rzepinie. 
 
Protokółował:                                                                  Przewodniczyła: 
 
M.Szewczyńska                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                    (-) Barbara Szostak 


